

No. 25571. AGREEMENT ON CAB INTERNATIONAL. CONCLUDED AT LONDON ON 8 JULY 1986¹

N° 25571. ACCORD CONCERNANT CAB INTERNATIONAL. CONCLU À LONDRES LE 8 JUILLET 1986¹

ACCESSION (a) and ACCEPTANCE (A)

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

16 November 1993 a

PHILIPPINES

(With effect from 16 November 1993, provided the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article XVII (4) of the Agreement.)

17 November 1993 A

BRUNEI DARUSSALAM

(With effect from 17 November 1993, provided the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article XVII (4) of the Agreement.)

Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 5 August 1994.

ADHÉSION (a) et ACCEPTATION (A)

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

16 novembre 1993 a

PHILIPPINES

(Avec effet au 16 novembre 1993, dans la mesure où le dépôt à Londres a produit les effets prévus au paragraphe 4 de l'article XVII de l'Accord.)

17 novembre 1993 A

BRUNÉI DARUSSALAM

(Avec effet au 17 novembre 1993, dans la mesure où le dépôt à Londres a produit les effets prévus au paragraphe 4 de l'article XVII de l'Accord.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 5 août 1994.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1490, No. I-25571, and annex A in volumes 1558, 1572, 1579, 1584, 1681, 1703, 1736, 1753 and 1776.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1490, n° I-25571, et annexe A des volumes 1558, 1572, 1579, 1584, 1681, 1703, 1736, 1753 et 1776.